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Foreningen 

Store Røttinge Bylaug 
____________________________________________________________________________________ 

 
Referat fra bestyrelsesmøde den 06.03.2024  
 

Mødetid og sted 

Mødet blev afholdt onsdag den 6. marts 2024, kl. 19.00 hos Gunnar Stobbe 
 

Nærværende referat  

er udarbejdet af GS på grundlag af mødets forløb samt tilkendegivelser undervejs fra mødedeltagerne.   
 

Deltagere  

Jesper Nielsen  JN Formand 
Marie Hald Barnholdt MHB Kasserer 
Gunnar Stobbe  GS Referent 
 

Mødets indkaldelse og formål i korte træk 

Bestyrelsesmødet, som var aftalt i forbindelse med generalforsamlingen (afholdt den 11.03.2024) blev 
afholdt bl.a. med henblik på at gennemgå og aftale de kommende tiltag i forhold til banken som følge af 
formandskiftet i bylauget, jf. referatet fra generalforsamlingen.  
Herudover at drøfte div. aktuelle punkter. Dagsordenens punkter så således ud: 
  
Dagsorden 

1. Bestyrelsens konstituering 

2. Den nye formands registrering i banken  
3. Ansøgning til Næstved Kommune vedr. ’Grøn ordning’ (det årlige komm. tilskud til bylauget)  
4. Hjertestarter 
5. Vejskilte 

6. Deponering af bylaugets borde, stole, service mv. i Flemming og Elses gamle lade 

7. Eventuelt 
8. Næste møde 
 

Ad 1  Bestyrelsens konstituering 

Som det også fremgår af referatet fra generalforsamlingen, har Jan Wold ikke ønsket at genopstille til en 
post i bestyrelsen, og Jesper Nielsen, Store Røttingevej 7A, blev indvalgt i stedet.  
Efter generalforsamlingen ser bestyrelsens konstituering således ud: 
Formand Jesper Nielsen, Store Røttingevej 7A, 4733 Tappernøje 
Kasserer Marie Hald Barnholdt, Store Røttingevej 22, 4733 Tappernøje  
Sekretær Gunnar Stobbe, Store Røttingevej 5, 4733 Tappernøje 
 

Ad 2  Den nye formands registrering i banken  

Som ny formand i bylauget skal Jesper registreres i banken (Møns Bank). Registreringen sker via nettet 
(Jesper), idet der tillige skal fremsendes referat fra seneste ordinære generalforsamling samt regnskabet 
for 2023. 
 

Ad 3  Ansøgning til Næstved Kommune vedr. ’Grøn ordning’ (det årlige komm. tilskud til bylauget)  

Marie indsender på vegne af bylauget ansøgning til Næstved Kommune om tilskud til vedligeholdelse af byens 

grønne områder. 

 
Ad 4  Hjertestarter 

På generalforsamlingen blev det aftalt, at Jan og Joy vil undersøge, om der evt. kan findes sponsorer til 
projektet. 
Vi har endnu intet hørt, men tilbagemelding fra Jan afventes. 
 

Ad 5  Vejskilte 
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På generalforsamlingen blev det aftalt, at Mikkel via en kontakt i Næstved Kommune skulle undersøge, om 
vi kan ’få fingre’ i et 30 km fartbegrænsningsskilt  og et ’Legende børn-skilt, som i givet fald kun må 
opsættes på privat grund. Endvidere lovede Mikkel at undersøge, om beboerne i nr. 2 vil acceptere, at 
skiltet opsættes på deres grund.  
Vi har endnu intet hørt, og Marie kontakter derfor Mikkel for at høre, om der er noget nyt. 
 
Ad 6  Deponering af bylaugets borde, stole, service mv. i Flemming og Elses gamle lade 

Flytning af bylaugets borde, stole mv. fra den gamle lade til Ellis og Ejnars tidligere staldbygning, blev på 
generalforsamlingen berammet til den 28. april (havedagen). 
Flemming Jensen har imidlertid beslaglagt næsten hele laderummet, og Marie kontakter derfor Flemming 
for at sikre, at der på denne dag er fri passage med de effekter, der skal flyttes.  
 

Ad 7  Eventuelt 

Gunnar orienterede kort og skitsemæssigt om kommunens planer for etablering af solcelleanlæg syd og 

vest for Store Røttinge. Der er dog endnu ingen konkrete tiltag – kun foreløbige sonderinger. 

 

Ad 8  Næste møde   

Næste bestyrelsesmøde fastlægges ikke for nuværende, men aftales nærmere efter behov. 
 
 
09.03.2024 / Gunnar Stobbe 
 


